
Referat STM 1/3 2021. 
 
Til stede: Anne-Sophie Askjær, Pia Ewe Jensen, Allan Østergaard Hansen, Lone Clemmensen, Sussanne 
Mortensen, Lene Kingo Laursen. 
 

• Dagsordenen blev godkendt. 

• Generalforsamling: 
o  Lone orienterede om planerne for generalforsamlingen og appen Forms, som kan bruges 

til afstemninger ved TR-valg og generalforsamlingen. Lona har aftalt med Klemen, at han 
kan hjælpe med teknikken ved den virtuelle generalforsamling. 

o  Styrelsen aftalte at mødes på kredsen i forbindelse med generalforsamlingen. 
o Til generalforsamlingen i år skal man tilmelde sig på forhånd, dette skyldes at den er virtuel 

og vi skal sikre os at det sikkerhedsmæssige og administrative omkring forsamlingen er i 
orden 

o Generalforsamlingen starter kl.16.15 
o Johanna sender beretningen ud i løbet af denne uge. 

• TR 
o Lone orienterede om TR valgene. Skolerne er begyndt at melde datoer ind for afholdelsen, 

kredsen afventer de sidste datoer fra skolerne. Det er vigtigt at være opmærksom på at 
man skal meddele sit kandidatur til TR. TR -suppleant og forhandlings TR på forhånd. 

o I Svendborg er der en ny TR-aftale på vej. Aftalen baserer sig på det samme, sammenlagte, 
antal timer som hidtil. Princippet bliver sandsynligvis, at hver TR får grundtimetal plus xx 
timer pr. medarbejder, de repræsenterer. 

• Nyhedsbrev for marts. 
o Det blev aftalt at 

▪ Thomas skriver om generalforsamlingen 
▪ Allen skriver om noget om pædagogik inspireret af hans kollega David 
▪ Pia regner med at skrive noget om arbejdsmiljø 
▪ Lene vil lave et indlæg om en af de mindre medlemsgrupper. 
▪ Fie laver noget om nøglepersoner i skolesystemet på Ærø 
▪ Lone skriver en opfølgning på det supplerende hovedstyrelsesvalg i DLF. 

• Læreruddannelse I Svendborg. 
o Allan orienterede om, at en lokal læreruddannelse i Svendborg blev behandlet i Svendborg 

byråd. Projektet er i en indledende idé-fase, partierne gik generelt ind for ideen, men det 
var nyt for de partier, som ikke har borgmesterposten. Allan fortalte at 
Kommunalbestyrelsen synes det var en god ide, hvis en lokal læreruddannelse i Svendborg 
blev fokuseret på OUT door. Styrelsen drøftede om andre retninger ville være bedre, f.eks. 
blev det nævn, at viden om hvordan man arbejder med specielle elever ville være godt, i 
lyset af at man i Svendborg har mangfoldige læringsmiljøer som en del af skolepolitikken. 
Styrelsen blev ikke færdige med punktet og vil gerne drøfte det mere indgående på et 
andet STM-møde. 

• Supplerende valg til hovedstyrelsen. Styrelsen drøftede valget og blev enige om at støtte 
kandidaten Pia Jessen ved valget. Pia Jessen er formand i børnehaveklasselederforeningen og vil 
kunne repræsentere denne gruppe i hovedstyrelsen. 

• EVT 
 


